
Høringsuttalelse Equinor 
 
I forbindelse med elektrifisering av plattformer i Halten-området ønsker Straum 
grunneierlag å uttale seg. 
 
En av de positive sidene ved å bo så langt ute i distriktene er nærhet til naturen. 
Området her har allerede tatt et stort ansvar i det grønne skiftet. Støy og mindre 
områder uten bebyggelse vil ødelegge for mulighetene til utfoldelse, selv om det er 
fysisk mulig å være i naturen. Det er derfor veldig viktig for oss som bor her at 
videre prosjekter har stor respekt for muligheten til dette. Med vindmøller og bilveier 
på fjellet, og store bygg med transformatorstasjon blir denne stille naturen mindre. 
 
Det er oppe i media den dårlige kvaliteten på veier i distriktene i Norge. Åfjord er 
ikke et unntak. Særlig etter transport i forbindelse med utbyggingen av 
vindmøllepark har kvaliteten sunket. Det er også betydelig massetransport tenkt 
ved bygging av transformatorstasjonen til OKEA. Da vil vi som bor her sitte igjen 
med enda dårlige veier som vi skal bruke til daglig. Dette er en bekymring som blir 
uttalt i flere sammenhenger når det er snakk om fremtidige byggeprosjekter. Og noe 
som senker livskvaliteten til innbyggerne. 

 
Skulle det komme enda en installasjon til bygda vil dette kun ha negative konsekvenser 
for lokalsamfunnet. Både direkte berørte grunneiere, men også andre innbyggere. Den 
lille mengden med natur som er igjen burde nå få være i fred, og eiendommer trenger 
ikke flere heftelser. 
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